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Pitanje broj 88/15

Pitanje:
Kada će se konačno odgovorni dosjetiti da postave daleko veći 
broj kanti za otpatke u centru grada, to pitam ja a gospodja 
Refija iz Alipašine ulice pita kada će dio Alipašine ulice od 
groblja Bare do Kobilije glave dobiti adekvatne kante za 
smeće?

Obrazloženje:
Šetajući gradom primjetila sam da nedostaje veliki broj kanti za 
smeće u glavnim ulicama od Starog grada pa do 
Predsjedništva. 
U Alipašinoj ulici u dijelu od groblja Bare do Kobilije glave 
postavljeno je ni manje ni više nego samo 3 kontejnera za sve 
vrste smeća. Stanovnici ovoga dijela grada su primorani da 
smeće ostavljaju u plastičnim kesama na ulice gdje je velika 
vjerovatnoća da psi lutalice poderu te vreće i smeće se nađe na
ulici. Zato gospođu Refiju interesuje kada će stanovnici dobiti 
adekvatne kante za smeće u ovom dijelu grada.
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